
 
 

 

Support HKKF’s “World Kidney Day at Hong Kong”
支持香港腎臟基金會舉辦之「世界腎臟日在香港」

  
Our Managing Director Mr Charles Chan participated in the event of “World Kidney Day at Hong Kong” 
organized by the Hong Kong Kidney Foundation (HKKF) at Chuk Yuen (South) Estate, Wong Tai Sin on 5 
February 2012. Free blood pressure testing was offered to the estate residents. Mr Chan is the governor of 
the Foundation. HKKF is a non-profit making organization which provides medical treatment, services and 
assistance to kidney patients, as well as promotes the awareness and prevention of kidney diseases through 
public education.

本公司首席董事陳維端先生於2012年2月5日在黃大仙竹園南村參與由香港腎臟基金會舉辦的「世界腎臟日在
香港」活動，為村內居民提供免費量血壓服務。陳先生為基金會董事局董事。該會為非牟利志願團體，主要
提供治療，服務及援助予腎病患者，並透過公眾教育，促進市民對腎病的預防及認識。

A group photo of our Managing Director Mr Charles Chan (8th left, rear row) with other members and volunteers of HKKF
本公司首席董事陳維端先生(後排左八)與香港腎臟基金會的其他成員和義工合照


